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متن پرسش

به نام خدا با سلام خدمت استاد عزیزمان: جان ما فدای رهبری که وقتی انسان حتی پیام تسلیت او را

در رحلت آیت االله هاشمی (ره) در مقایسه با بزرگانی همچون آیت االله جوادی آملی، آیت االله

مظاهری و دیگران می بیند به عمق حکمت ایشان پی می برد و می بیند واقعا مقام نایب امام زمان

بودن شایسته ایشان است. اما دو سوال: جناب استاد در نماز میت عبارت اللهم انا لا نعلم منه الا خیرا

آمده است و قطعا جز درباره معصوم و انسانهای خیلی متعالی درباره کس دیگری صادق نیست ولی

خوب به ما دستور داده اند برای هر میت مسلمان بخوانید. شاید سرش این باشد که نه حقیقتا من

جز خیر از او ندیده ام بلکه می خواهند به ما یاد بدهند اساسا بدیها را نبین شتر دیدی ندیدی دیگر

مرده است خوبی هایش را ببین و گرنه این عبارت در نماز میت در باره اکثریت ماها کذب است، خوب

حالا با این مبنا چرا رهبر عزیزمان این فراز را برای آقای هاشمی نمی خواند؟ اگر بگوئیم غیر خیر هم از

او دیده خوب برای بقیه مسلما نان هم ایضا، پس باید فلسفه دیگری داشته باشد که ما آن را از

استادمان جستجو می کنیم؟ سوال دیگر این که بزرگان ما من جمله آیت االله جوادی حفظه االله

مصیبت را به امام زمان (عج) تسلیت گفتند ولی مقام معظم رهبری خیر. در صورتی که به طریق اولی

نایب ایشان باید به ایشان تسلیت بگویند راز کار کجاست؟ با تشکر و التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- وقتی مقام معظم رهبری حجت برایشان تمام است که ضعفهایی بَیّن

در آقای هاشمی دیدهاند، چطور بتوانند آن جمله را بگویند. آری! گاهی شما برای طرفی که نماز

میخوانید نمیشناسید و یا میدانید در خطایش به موضوع آگاه نبوده، ولی رهبری به چنین نتیجهای

نرسیدهاند مگر میتوانند آن جمله را بگویند 2- اگر در همهی امور رهبری حجت ما هستند و مورد

تأد خاص حضرت حق میباشند، از عدم تسلیت ایشان به امام زمان«عجلااللهتعالیفرجه» میفهمیم

آنچه را که باید بفهمیم. موفق باشید


